



VALENTINE'S DAY DINNER

14 Feb 2020

Chateau Boizel Rose Champagne

Chateau Boizel 玫瑰香檳



Oyster

Salmon Roe . Yuzu Jelly

生蠔 - 三文魚籽 . 柚子啫喱



Amuse Bouche

Seared Scallop with Mango . Parma Ham with Fig . Foie Gras Vol-au Vent

甜蜜蜜拼盤 - 芒果帶子 . 無花果巴馬火腿 . 鵝肝忌廉蘑菇酥盒



Roasted Prime Rib of Beef au jus - California Cut

Mashed Potatoes and Yorkshire Pudding

特級燒牛肉 - 加州薄切 . 香滑薯蓉 . 英式烘薄酥餅

or 或

Pan-fried Chilean Sea Bass

Potato Purée . Sautéed Vegetables and Lobster Cream Sauce

香煎智利鱸魚 - 香滑薯蓉 . 炒蔬菜 . 龍蝦忌廉汁



Raspberry Chocolate Mousse Cake

紅桑子朱古力慕思蛋糕



Coffee or Tea +\$40/guest位

咖啡或茶

For Two 兩位用

Original Price 原價 \$2,239

Advance Booking Price 優先預訂價 \$1,999

Hang Seng Credit Card Customer Special Price 恒生信用卡客戶專享價 \$1,899

1st & 2nd session 首輪及次輪 6:00-8:00pm / 8:15-11:00pm

Subject to 10% service charge. Prices are in HK\$. A deposit of \$500/table is required to confirm the reservation. Advance Booking Price applies to reservations on/before 10 Feb 2020. Hang Seng Credit Card Customer Special Price is only for Hang Seng Credit Cards issued by Hang Seng Bank Ltd. and customers must settle the whole payment by the eligible cards including the deposit. All promotional prices cannot be used in conjunction with other promotions or vouchers.

另加一服務費. 價錢以港幣計算. 顧客須繳交每檯\$500按金以確認訂座. 優先預訂價適用於2020年2月10日或之前的訂座. 恒生信用卡客戶專享價只適用於恒生銀行有限公司所發行之信用卡, 須以認可信用卡全數簽賬, 包括按金. 所有優惠加不可與其他推廣優惠及禮券並用.